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§ 26   

Stöd till Storkyrkobadet 

Svar på skrivelse från Lotta Edholm m.fl. (L) och Cecilia Brinck .fl. (M) 

 
Beslut 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

10 januari 2017, dnr 1.1.3-8870/2016. 

 

Ärendet återremitterades till förvaltningen vid 

utbildningsnämndens sammanträde den 15 december 2016. 

 

Lotta Edholm med flera (L) och Cecilia Brinck med flera (M) 

har lämnat en skrivelse om stöd till Storkyrkobadet. I detta 

tjänsteutlåtande har tidigare felaktiga uppgifter om 

Storkyrkoskolans användande av Storkyrkobadet korrigerats. 

Ny information har inkluderats om Södermalms 

stadsdelsnämnds beslut att ge Ideella föreningen Storkyrkobadet 

(nedan kallad Storkyrkobadarna) ett engångsstöd till hyran och 

om nya hyresvillkor som gäller sedan 1 januari 2017. 

Utbildningsförvaltningens synpunkter och förslag har 

förtydligats. 

 

Kostnaderna för driften av Storkyrkobadet är 530 000 kronor 

per år. Förvaltningen anser att skolornas behov av skolbad har 

upphört. Målen i ämnet Idrott och hälsa kan nås utan skolbad. 

Storkyrkobadets badbassäng är därtill för liten och för grund för 

att tillgodose kunskapskraven i Idrott och hälsa. 

Miljöförvaltningen har underkänt vattenkvaliteten och 

betydande investeringar skulle behövas för att klara riktvärdena 

för vattenkvaliteten. Simundervisning kan med fördel bedrivas i 

någon av stadens simhallar. Förvaltningen anser att kostnaderna 

för att driva och underhålla badanläggningen inte ska belasta 

Skolfastigheter i Stockholm AB (SISAB) eller 

utbildningsnämndens budget.  

 

Förvaltningen har sagt upp hyresavtalet med Storkyrkobadarna 

för villkorsändring och har träffat ett nytt avtal med 

Storkyrkobadarna. Villkorsändringen innebär att 

Storkyrkobadarna kommer att stå för kostnaderna för driften av 

badet. Södermalms stadsdelsnämnd har gett Storkyrkobadarna 

ett engångsstöd till hyran på 265 000 kronor under de två första 

kvartalen 2017. 

 

 



 Sammanträdesprotokoll 

Nr 01/2017 

Sida 44 (73) 

2017-02-02 

 

 

 

 

Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

i samverkan med grundskoleavdelningen. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen. 

 
Yrkande 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Lotta Edholm (L), ledamoten Cecilia Brinck 

(M) och tjänstgörande ersättare John Kåberg framlade ett eget 

förslag till beslut och yrkade bifall för detta. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och förklarade sig 

finna att nämnden beslutat i enlighet med hans yrkande. 

 
Reservation 

Cecilia Brinck m.fl. (M), Lotta Edholm m.fl. (L) och John 

Kåberg (C) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för 

eget förslag: 

 

att  delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

att  utbildningsförvaltningen fortsätter att stå för driften av 

Storkyrkobadet under tiden som renoveringen av stadens 

andra simhallar fortgår. 

att  därutöver anföra: 

 

En förutsättning för att staden ska kunna erbjuda bra 

simundervisning är att tillgången på simhallar är god. När flera 

simhallar nu måste stängas för renovering (GIH-badet, 

Liljeholmsbadet, Åkeshovs simhall, Forsgrénska), ökar behovet 

av alternativa lösningar. Att i det läget helt avvisa 

Storkyrkobadet är oklokt. Den respit som badet nu getts när 

Södermalms stadsdelsnämnd gett ett bidrag till 

Storkyrkobadarna som täcker första halvårets hyra 2017 bör 

utnyttjas för att hitta en långsiktig lösning för badet. 

 
Särskilt uttalande 

Olle Burell m.fl. (S), Ingegerd Akselsson Le Douaron m.fl. 

(MP) och Freddy Grip (V) anmälde ett särskilt uttalande enligt 

nedan: 

 

Storkyrkobadets framtid har diskuterats under minst fyra år. Det 

finns en rad problem med badets skick som behöver åtgärdas för 

att det ska kunna hålla öppet. Det handlar om ett stort 
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investeringsbehov av en både komplicerad och omfattande 

renovering. 

 

Att Södermalms stadsdelsnämnd nu går in med ett 

engångsbidrag för driften, så att badet kan fortsätta sin 

verksamhet fram till den 30 juni 2017, innebär också en 

möjlighet att hitta en långsiktig lösning. Här ska 

utbildningsnämnden vara behjälplig i arbetet med att försöka 

hitta en långsiktig lösning för badet. 

 
Ersättaryttrande  

Maria Jansson (Fi) hänvisade till det särskilda uttalande 

gemensamt från Socialdemokraterna, Miljöpartiet och 

Vänsterpartiet. 

 
Ersättaryttrande  

Christian Carlsson (KD) hänvisade till den gemensamma 

reservationen från Moderaterna, Liberalerna och Centerpariet. 


